
-  

 

 

Datum: 24. 10. 2023 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STRAVOVACÍ KOMISE ARTER 

CATERINGOVÝ SERVIS S.R.O. 

 

Účel jednání: Zhodnocení činnosti koncesionáře Arter cateringový servis s.r.o. z hlediska kvality 

stravování 

Místo:   Školní jídelna 3. ZŠ u Říčanského lesa 

Přítomni: Josef Rožánek (Arter), Anděla Obrátilová (Arter), Lucie Haviarová (Arter), Hana 

Špačková (město), Petr Dušek (OŠK), Martina Pečínková (rodič), Hana Koubková (MŠ 

Kuřátko), Klára Dvořáková (MŠ Zahrádka), Jitka Macháčková (4. ZŠ), Lenka 

Kratochvílová (1. ZŠ), Jan Šindelář (2. ZŠ), Dalibor Dudek (3. ZŠ) Tereza Fialová (MŠ 

Větrník) 

 

Začátek jednání:  11:00 

Konec jednání:   12:30 

 

Místostarostka - H. Špačková  

- přivítání všech přítomných. Informace o výsledku koncesního řízení – vítězem je firma 

Arter Cateringový servis s.r.o., která bude zajišťovat po dobu 5 let centrální stravování 

pro ZŠ a MŠ v Říčanech 

(vyjma 2. ZŠ Bezručova, MŠ Čtyřlístek, MŠ Srdíčko a MŠ u Slunečních hodin) 

 

1. ZŠ – Lenka Kratochvílová 

- jídlo mladším dětem chutná, jedí málo rajčatové saláty, švestkové a blumové kompoty  

- požadavek na zlepšení v objednávkovém systému – u jídel s alergeny 

- nedostatek – některé příbory špatně umyté 

- málo míst u stolů v určitém čase výdeje 

- v době zkráceného vyučování velký nápor na okénko odběru špinavého nádobí 

 

Arter, cateringový servis – Josef Rožánek – odpověď 

- špatně umyté příbory by se nemělo stávat, nízká výkonnost myčky, kuchařky jich dávají více 

než je kapacita – nákup dalších příborů 

- stoly odnesl školník na opravu a již nevrátil, oprava se nezdařila, Arter pořídí další stoly 

- Arter zváží možnost umístění regálů k odkládání špinavého nádobí před okénkem  
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2. ZŠ – Jan Šindelář 

- nevhodně umístěná vitrína s ukázkou obědu u vchodu - nebezpečí úrazu neukázněných dětí 

- jinak spokojenost 

- požadavek na přesunutí času možnosti objednání na druhý den do 13:30 hodin kvůli žákům 1. 

tříd 

Arter, cateringový servis –Josef Rožánek – odpověď 

 

- vysvětlil systém přípravy oběda na druhý den, objednávání surovin u dodavatelů,  

Arter připravuje aplikaci Arter v mobilu, kde bude možno ovládat systém objednávání bez 

přístupu k počítači, bohužel systém přípravy oběda neumožňuje změnit časy objednávání. 

V této souvislosti se připravuje burza obědů – programátoři hledají cestu, jak napárovat volný 

oběd na konkrétní výdejnu a konkrétního žáka. 

- vitrína s nabídkou oběda musí být v zorném poli dítěte při jeho cestě k odběrnému místu 

aby byla chráněna alespoň za 2 stran Arter ji umístil u vchodu. Pan Rožánek vyzval přítomné 

k návrhu lepšího umístění.  

 

3. ZŠ   – Dalibor Dudek 

- žáci na II. stupni chodí na jídlo velmi málo, mají spoustu příležitostí a finančních prostředků od 

rodičů, aby se najedli jinde (mají z toho pocit osobní svobody) 

- stížnost od rodiče – nemožnost si objednat jídlo po 14 hodině.  

- nemožnost odebrat jídlo po 14:00 hodině v případě 1. dne nemoci dítěte, není možné odebrat 

stravu v době od 11:00 do 11:30 

 

Arter, cateringový servis –Josef Rožánek – odpověď 

 

- Viz vysvětlení výše, odběr oběda po 14:00 hodině nelze z hygienických důvodů – čas 3 hodiny 

od doby výroby, v této souvislosti se připravuje burza obědů – programátoři hledají cestu, jak 

napárovat volný oběd na konkrétní výdejnu a konkrétního žáka. 

 

4. ZŠ –Jitka Macháčková 

- pochvala pečení, přípravy salátů a kompotů 

- zvážit, zda při suchých jídlech řízek atd… nezařadit k jídlu salát 

- dozor v jídelně  - děti odhazují při vstupu tašky – při zakopávání o ně muže dojít k nebezpečí 

úrazu  

- nedostatek židlí – řeší se  

- chvála kuchařek – jsou milé na děti 

 

Martina Pečínková – rodič 

 

- stížnost od rodiče – nemožnost si objednat jídlo po 14 hodině. 

- Nejasné informace o změně systému objednávání, měli být uveřejněny též na stránkách školy, 

případně v systému Bakaláři 

- nemožnost odebrat jídlo v době od 11:00 – 11:30 hodin, případně mít možnost odebrat jídlo i 

po 14:00 hodině v případě 1. dne nemoci dítěte – řešilo se s paní Obrátilovou, rodič dostal 

vysvětlení 
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MŠ Zahrádka – Klára Dvořáková 

- pochvala chutných jídel a pomazánek, včetně salátů a moučníků 

- mají dostatek ovoce a zeleniny,  

- porce jsou dostatečné 

 

 

MŠ Kuřátko – Hana Koubková 

- pochvala a poděkování za výbornou spolupráci 

- výborné pečené koláče atd. 

- často zařazené sladké svačinky se nelíbí některým maminkám 

MŠ Větrník – Tereza Fialová 

- pochvala pečení, salátů a kompotů 

- rodiče si zvykají na jiný provoz 

- dětem chutná, MŠ má hodně malých dětí 

- často zařazené sladké svačinky se nelíbí některé mamince (Nutela) 

 

Místostarostka – Hana Špačková 

- poděkování za spolupráci, výborná práce při zajištění cateringu městských slavností 

 

Arter, cateringový servis – Anděla Obrátilová, Lucie Haviarová, Josef Rožánek 

- snaží se, aby byli všichni spokojeni 

- budou investovat do nového gastro vybavení – velká úspora energií, lidské síly 

- požadavek na navýšení kapacity z 2800 na 3500 půjde ke schválení na KHS Středočeského kraje 

- přístroj na měření obsahu soli mají již zakoupený a využívají jej, jsou pod normami 

DEGUSTACE 

Polévka:  Hrstková luštěninová 

1.   Mleté maso zapečené se strouhanými bramborami, červená řepa 
2.  Krůtí kostky s rajčaty a jemným přelivem, kuskus 
3.   Palačinky s marmeládou sypané cukrem 

 
Vše vynikající, bez připomínek. 
 
Další jednání stravovací komise bude na jaře 2024 v jídelně Sokolská. 
 

 

Zapsal: Petr Dušek 


